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3 Ring Dissipative Binders without Pockets

A. MATERIAL 0.016" (16 mil)* static dissipative vinyl over chipboard stiffener. 
 Heat sealed on all edges. Surface Resistance = 1 x 108 to < 1 x 1011 
 ohms per ANSI/ESD STM11.11.  Static Decay = <0.30 seconds

B. Ring constructed of nickel plated steel. Ring size is the inside diameter of 
     the ring and indicates the capacity of the binder to hold material.

C. On the lower spine is hot stamped the ESD protective symbol.

D. On the lower left front is hot stamped the ESD protective symbol and 
     “STATIC DISSIPATIVE BINDER Rtt: <1x1011 Ohms MADE IN THE  
 UNITED STATES OF AMERICA DescoIndustries.com”

Spine size is the shelf space requirement of the binder.
Depth is the shelf depth requirement of the binder.

A

DESCO WEST: 3651 WALNUT AVE., CHINO, CA 91710  WEB SITE: Desco.com
PHONE (909) 627-8178 

DESCO EAST: ONE COLGATE WAY, CANTON, MA 02021-1407   
PHONE (781) 821-8370  

“It should be understood that any object, item, material or person could be a source 
of static electricity in the work enviroment.  Removal of unnecessary nonconductors, 
replacing nonconductive materials with dissipative or conductive materials and grounding 
all conductors are the principle methods of controlling static electricity in the workplace, 
regardless of the activity.” [ESD Handbook ESD TR20.20 section 2.4 Sources of Static 
Electricity]
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Specifications and procedures subject to change without notice.

*Tolerance Thickness: ± 10% All other Dimensions are ± 1/16"

Made in the 
United States of America
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Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 

mailto:sales@st-electron.ru

